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В статье обосновывается необходимость дополнения правового регулирования возмещения морального 
вреда. В качестве примера приводится зарубежный опыт возмещения «родительского ущерба», где при возмеще-
нии морального вреда учитывается финансовый интерес родителей. Предлагается расширить круг обстоятельств, 
подлежащих учету при определении компенсации морального вреда, и внести соответствующие изменения в 
действующее гражданское законодательство.
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Determination of the Amount of Moral Harm

from “Parental Damage”: Problem Setting
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The article substantiates the need to supplement the legal regulation of non-pecuniary damage. As an example, the 
foreign experience of compensation for ‘parental damage’ is cited, where the fi nancial interest of parents is accommodated 
when compensating moral harm. It is proposed to expand the range of circumstances to be considered when determining 
compensation for non-pecuniary damage and to amend the current civil law accordingly.
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